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Kultúrno-športovo-vzdelávacia komisia  
Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 
z 7. zasadnutia  

Kultúrno-športovo-vzdelávacej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 12. 11. 2015 

 

Začiatok:    16 : 30  

Ukončenie:   18 : 00 

Miesto:   malá zasadačka MsÚ v Spišských Vlachoch  
 

Prítomní členovia:  ThLic. Ľubomír Baloga, PhD. – predseda, poslanec MsZ 

    PaedDr. Marcela Satmáryová – – člen, poslanec MsZ, zástupca primátora 

Mgr. Vladimír Baloga – člen, poslanec MsZ 

Ing. Ladislav Jurčišin – člen 

Mgr. Mária Suchá – člen 

Mgr. Jana Bekešová ml. – člen 
 

Neprítomní ospravedlnení členovia:  Mgr. Monika Koperdáková – podpredseda, poslanec MsZ 

Mgr. Michal Jež – tajomník komisie, bez práva hlasovať  

Mgr. Petra Šuleková - Múdra – člen 

     

Ďalší prítomný:  Peter Klocek – poslanec MsZ   
 

 

Zapisovateľ: PaedDr. Marcela Satmáryová – člen, poslanec MsZ, zástupca primátora 
 

 

Program:    

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie programu 

ThLic. Ľubomír Baloga, PhD., predseda komisie, otvoril a viedol zasadnutie komisie. Privítal 

prítomných na treťom rokovaní komisie. Konštatoval, že z 8 členov komisie s právom hlasovať   je 

prítomných 5 a komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť ospravedlnili Mgr. Monika 

Koperdáková – podpredseda, poslanec MsZ;  Mgr. Petra Šuleková – Múdra, člen  Mgr. Michal Jež 
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– tajomník komisie bez práva hlasovať. Za zapisovateľa bola určená PaedDr. Marcela Satmáryová. 

Všetci prítomní súhlasili s navrhnutým programom zasadnutia. 

 

Schválenie navrhnutého programu.  

 

Za Proti Zdržali sa 

5 0 0 

Mgr. Jana Bekešová prišla o 17:15. 

 

2. Správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 

Členovia komisie sa vyjadrili k správam o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2014 / 

2015, ktoré predložili školy a školské zariadenia v pôsobnosti Mesta Spišské Vlachy. Mgr. Monika 

Koperdáková poslala písomné vyjadrenie. 

 

Komisia: 

odporúča MsZ Správy o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 

 vziať na vedomie s pripomienkou na doplnenie v zmysle vyhlášky č. 9/2006. 

       

   

 

 

3. Rôzne 

Členovia komisie diskutovali o organizačnom zabezpečení blížiacich sa kultúrnych podujatí – 

Mikuláš a Vlašské vianočné trhy. 

 

Komisia 

žiada zástupkyňu primátora PaedDr. Marcelu Satmáryovú vytvoriť pracovnú skupinu na 

 organizačné zabezpečenie plánovaných akcií - Mikuláš a Vlašské vianočné trhy. 

 

 

 

Komisia odporúča MsZ v Spišských Vlachoch  pri príprave rozpočtu na rok 2016 prihliadať na 

 možnosť vytvorenia stabilného pracovného miesta v organizačnej štruktúre– kultúrny pracovník 

 

 

 

 

V bode rôzne zároveň prebehla diskusia o žiadosti predsedníčky Rady školy pri ZŠ Komenského 6 

o zvolanie Kultúrno-športovo-vzdelávacej komisie MsZ v Spišských Vlachoch o odpovedi 

predsedu komisie na túto žiadosť. 

 

 

 

 

 

Za Proti Zdržali sa 

5 0 0 

Za Proti Zdržali sa 

5 0 0 

Za Proti Zdržali sa 

5 0 0 
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4. Diskusia 

V rámci diskusie nevystúpil žiaden člen komisie, nakoľko v jednotlivých bodoch boli 

prediskutované jednotlivé oblasti a problematiky. 

 

5. Záver 

ThLic. Ľubomír Baloga, PhD., predseda komisie, sa poďakoval prítomným za aktívnu účasť 

a ukončil jej siedme zasadnutie. 

 

 

 

V Spišských Vlachoch 12.11.2015 

 

 

PaedDr. Marcela Satmáryová 

člen komisie, poslanec MsZ 

zapisovateľ 

ThLic. Ľubomír Baloga, PhD. 

predseda komisie

 


